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 Protokół z X posiedzenia RD Sławin w dniu 05.02.2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.03 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    

3. Przyjęcie protokołu z IX Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 08.01.2024 r. 

4. Informacje o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 

5. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2024. 

6. Budżet Obywatelski edycja na 2025. 

7. Bezpieczeństwo w Dzielnicy Sławin. 

8. Wolne wnioski i zapytania.   

9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 8 członków Rady.            

Lista obecności członków Rady - zał. nr 1.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: radna Rady Miasta Lublin p. J. Mach, 

dzielnicowy Straży Miejskiej p. S. Stadnicki oraz mieszkańcy ul. Sławinkowskiej.  

Lista obecności gości – zał. nr 2. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie przesłanego porządku obrad.  

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - 8 głosów za. 

Ad 3. 

Przewodnicząca Rady zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                             

z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr IX w dniu 08.01.2024 r. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie - 8 głosów za. 

 

Ad. 4. 

Informacje przedstawiła Przewodnicząca Rady M. Pietrzela.  

• odbyły się konsultacje dotyczące możliwości realizacji i wyceny zadań z rezerwy 

celowej w ZDIM: 

- Poprawy bezpieczeństwa pieszych na ul. Głównej na części odcinka ulicy bez 

chodnika przez utwardzenie destruktem pod doraźny ciąg pieszy na długości do 

300 mb. Zadanie możliwe do realizacji, koszt ok. 25 tys. zł; 
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- Budowy chodnika w ul. Poligonowej (możliwe jedynie na północ od ul. A. 

Zelwerowicza na odcinku do 80 mb). Zadanie możliwe do realizacji, zakres 

realizacji w br. w zależności od przeznaczonych środków; 

• otrzymano maila od mieszkańca dotyczącego braku możliwości parkowania 

samochodów przy ul. Wędrownej i Zielone Wzgórze z propozycją parkowania pod 

wiaduktem na ul. Bohaterów Września. Głos zabrał dzielnicowy straży miejskiej S. 

Stadnicki. Wyjaśnił, że obecnie miejsce jest terenem zielonym i nie jest parkingiem.  

Potwierdził, że w tym miejscu mieszkańcy parkują auta. Interwencje straży 

miejskiej zakończyły się upomnieniami. Odbyła się dyskusja. Można zaproponować 

autorowi maila zgłoszenie projektu budowy parkingu do Budżetu Obywatelskiego.  

• otrzymano odpowiedź Miasta Lublin na wniosek Rady z dnia 07.12.2023 dotyczący 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 124/12, 

127/4, 235/12, 144/6, 12412, 126/12, 235/11, 145/4. Poinformowano w nim Radę 

o dołączeniu pisma do pozostałych pism dotyczących opracowania planu lub 

zmiany planu obowiązującego i analizie ich pod kątem możliwości realizacji; 

• kontynuowane przez miasto są działania w dolinie pomiędzy ul. Altanową i 

Relaksową w celu pozyskania części działek z TBS. 

• J. Mach poinformowała, że wniosek dotyczący nazwania planowanego ronda           

u zbiegu ulic: Sławinkowskiej, Zbożowej i Bukszpanowej imieniem prof. dr hab. 

Wandy Brzyskiej został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podsumowania wcześniej zgłaszanych 

propozycji przeznaczenia rezerwy celowej na rok 2024: 25 000,00 zł na utwardzenie 

ciągu pieszego przy ul. Głównej; 155 000,00 zł na doświetlenie dwóch przejść dla 

pieszych na ul. Sławinkowskiej, w tym przy ZS nr 12 przy ul. Lisa i ul. Mieczykowej; 

120 000,00 zł na budowę odcinka chodnika przy ul. Poligonowej. 

 

Głos zabrał mieszkaniec ul. Sławinkowskiej  który poprosił o możliwość przeznaczenia 

16 00,00 zł na budowę chodnika z krawężnikiem (ok. 16 mb) przy przystanku 

autobusowym po stronie zachodniej w pobliżu nr 146. Zadeklarowano, że RD 

dofinansuje to zadanie  wstępnie kwotą ok. 5 000,00 zł, ale wcześniej niezbędne jest 

sprawdzenie możliwości realizacji (własność terenu, wymagania techniczne).                        

J. Mach zadeklarowała zajęcie się tą sprawą. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwały i odbyły się głosowania w sprawie 

przeznaczenia części rezerwy celowej na rok 2024: 

• Uchwała Nr 16/X/2024 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 5 lutego 2024 r. (Doświetlenie 

przejść dla pieszych przez ulice w dzielnicy Sławin: ul. Sławinkowska obok               

ul. Mieczykowej I ul. Sławinkowska obok ul. J. Lisa (drugie przejście obok Zespołu 

Szkół nr 12)- została przyjęta jednogłośnie – 8 głosów za. 

• Uchwała Nr 17/X/2024 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 5 lutego 2024 r. (Poprawa 

bezpieczeństwa pieszych na ul. Głównej na części odcinka ulicy bez chodnika     

(od nr 27 w kierunku południowym) przez utwardzenie w trawniku pod doraźny ciąg 
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pieszy (wstępnie w odległości od jezdni ok. 1m i szerokości 1,5m) na długości         

do 300 mb) - została przyjęta jednogłośnie – 8 głosów za. 

 

Uzgodniono też, że na następnym posiedzeniu RD odbędzie się głosowanie  

w sprawie przeznaczenia środków na budowę odcinków chodników: przy                         

ul. Poligonowej i ewentualnie przy ul. Sławinkowskiej. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca M. Pietrzela przypomniała członkom Rady, że niedługo zostanie 

ogłoszona edycja Budżetu Obywatelskiego na rok 2025 i zachęciła do składania 

projektów. 

D. Wójcik poinformowała, że zgłosiła wniosek zagospodarowania Doliny Czechówki 

do Zielonego Budżetu. 

Dyskutowano na temat przyszłego zagospodarowania doliny (przy Tarasowej i 

Relaksowej, gdy już uda się pozyskać działki z TBS). Radna J. Mach poinformowała, 

że trwają prace geodezyjne podziału tych nieruchomości, które są uzgadniane                  

z organami planistycznymi miasta. Po ewentualnym pozyskaniu tych nieruchomości 

(wcześniej zgoda Rady Miasta) trzeba będzie zaktualizować koncepcję 

zagospodarowania doliny. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela zwróciła uwagę na problemy z odśnieżaniem ulic 

a przede wszystkim chodników podczas zimy. Do odśnieżania należy zgłaszać 

oddzielnie ulice i chodniki. S. Stadnicki poinformował o monitach w tej sprawie 

skierowanych ze strony Straży miejskiej do jednostek odpowiedzialnych za takie 

działania na określonych obszarach. 

 

Ad. 8.  

W marcu przed posiedzeniem RD Sławin dyżur będą pełnić: M. Pietrzela                                

i B. Kamieńska – Krzowska. 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca M. Pietrzela zakończyła posiedzenie o godz. 19.12. 

 

Protokółowała: M. Tarkowska (-) 

 

Załączniki: 
 

1. Lista obecności członków RD Sławin na X posiedzeniu w dniu 05.02.2024 r. 

2. Lista gości na X posiedzeniu RD Sławin w dniu 05.02.2024 r. 
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3. Uchwała Nr 16/X/2024 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 5 lutego 2024 r. w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2024. 

4. Uchwała Nr 17/X/2024 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 5 lutego 2024 r. w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2024. 

 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 04.03.2024 
 

        Przewodnicząca Rady  
     Dzielnicy Sławin  
                 (-) 
   Małgorzata Pietrzela 

 

 


